
Zápis z porady vedení konané dne 11. 2. 2013 

Přítomni: Kohoutková, Šrubařová, Novotná Buršíková, Dostál, Ledvinka, Holub, Regner, 

Račanský, Matyska 

Omluveni: Bartošek, Křenek 

1. Rozpočet 

– V pátek 8. 2. 2013 proběhla schůzka u kvestora – informoval o záměrech 

vedení MU ohledně rozpočtu. Celkově prostředky pro MU lehce narostly (o 

cca 3% proti roku 2012). Zopakoval snahu celkově na centrální rozpočet MU 

vyčlenit částku stejnou jako loni (přes nárůst spoluúčasti na projektech 4. osy 

VaVpI), ale připomněl i příslib rektora, že v případě nutnosti je připraven 

využít jednorázově (pro rok 2013) i prostředky ve vhodných fondech. V pátek 

15. února chce kvestor poslat první návrh rozdělení rozpočtu, jednání na 

vedení proběhne 19. 2., následně 26. 2. bude rozdělení rozpočtu na programu 

jednání kolegia rektora. 

– Ředitel ÚVT poslal návrh na složení vědecké rady a minimální úpravy statutu 

univerzity. Pokud nenastanou formální problémy, mělo by být předloženo 

rektorem na senát MU 18. 2.  

2. Kontrola úkolů z poslední porady 

– N. Buršíková – v dokumentovém serveru MU jsou vytvořeny adresáře pro 

kolegium – zápisy z kolegia, zpřístupní se všem zaměstnancům ÚVT. Seznam 

úkolů se oddělí a zpřístupní jen kolegiu. Postupně dokumentový server bude 

využíván i pro podklady k jednání.  

– Regner – je potřeba řešit náš postoj k CEITECu. Připraví podklady pro 

kolegium, pak se obrátí na CEITEC (odpovídá Regner) 

– Kolegium – Vyjádření k návrhu webu – úkol zůstává (odpovídá kolegium) 

– Kolegium – plán kontrol – úkol zůstává – součástí může být inventura služeb 

ÚVT (odpovídá kolegium) 

– Inventura služeb poskytovaných ÚVT (zprávu podá Regner na kolegiu 4. 3. 

2013) 

– Názvy divizí jsou zakotveny i v angličtině 

– Návrhy na funkční příplatky pro vedoucí – zatím nejsou ode všech vedoucích 

divizí. Staré příplatky smazány. Nedostane-li ředitel návrhy, nebudou v únoru 

v příslušné divizi přiznány funkční příplatky (zodpovídají divizní vedoucí). 

– Nový úkol – vedoucí zkontrolují, zda vidí dobře podřízené v personalistice. Po 

ustálení liniové struktury je třeba připravit návrhy na projektové řízení, 

vedoucí projektů mohou mít též funkční příplatek.  

Je třeba rovněž zvážit viditelnost interní struktury na oficiálním webu 

(seznamy lidí, členění liniové versus projektové atd.). Cílem je, aby externě 

viditelné věci dávaly smysl. (Odpovídají vedoucí divizí, termín do konce 

března) 

– Dostál – mapování výuky osob z ÚVT – do 4. 3. bude mít hotovo – pošle před 

poradou souhrn (odpovídá Dostál do 4. 3. 2013) 



– Zahraniční cesťáky – Holub, Jakubička, Budík – pracují za zefektivnění 

zadávání 

– Rádio R – není vazba na MU, budou si řešit jinak 

– Dofinancování EU projektů z MŠMT – mělo by být vypsáno koncem března, 

trvání asi do 5. května. Ohlídá Holub, možná Račanský. (odpovídá Holub) 

– INOSYS – proběhlo jednání – snaží se přesunout vše na jedno řešení. Hejl se 

ozve do 14 dnů po vyhodnocení stavu, Ledvinka sdělí na sekretariát termín, do 

kdy to bude. Nejprve najdeme technické vyřešení, z něj může vyplynout změna 

licenční smlouvy (jednání s CTT) – (odpovídá Ledvinka).  

– Račanský – dopracovat zapojení lidí do nových projektů v oblasti bezpečnosti, 

odhad počtu nově přijímaných osob (pouze na projekt) (odpovídá Račanský) 

– Kontrola pracovišť – divizní si zkontrolují, v jakém stavu jsou jejich divize na 

webu, kontakty, lidi, projekty a telefony. S případnými chybami se obrátí na 

Kohoutkovou. Hlavně je třeba dávat pozor na křížení liniových a projektových 

úvazků a vazby projektů na pracoviště.  

U telefonů je třeba zkontrolovat tzv. funkční čísla (21xx), zvážit přesměrování 

u konkrétních osob. Otázka funkčního čísla pro Veselého. Holub pošle na 

kolegium znovu seznam funkčních čísel, napíše, komu se mají posílat 

informace resp. dotazy (odpovídá Holub) 

– Regner – rámcová smlouva – jednání ohledně stolních počítačů, další kontrola 

na MŠMT odešla ve čtvrtek, nakonec stanoveno 10 pracovních dnů pro 

dodávku bez omezení množství, sníženy pokuty za první týden prodlevy 

dodání. Regner pošle Kohoutkové katalog. Poté se pustíme do notebooků. 

Notebooky – budeme muset hlídat, aby se daly nakoupit i speciální (mimo 

RS). 

Je třeba nastavit, abychom monitorovali stav realizace rámcové smlouvy – 

promyslí Regner s Kohoutkovou (navázání přehledu na INET) (odpovídá 

Regner, Kohoutková) 

– Google groupware a případná podpora – informace na příští poradě (odpovídá 

Regner)  

– GIS se stěhuje ve čtvrtek 

3. Analýza požadovaných vlastností hlasové sítě  

– jednání s Brančíkem – kritické věci jsou převedeny na SIM karty, tento týden 

proběhne jednání se Šrůtkem (rizika). 

– zpráva o stavu – 11. 3. 2013 (odpovídá Holub) 

4. Různé 

– Regner – CEITEC SŘC poskytne finance na 0,2 úvazku námi vybrané osoby. 

Otázka CEITEC administrativa – děláme pro ně totéž, ale zdarma – potřeba 

probrat s Markolou, vazba na péči o RMU (alternativa totéž co pro SŘC). 

RMU: případné převzetí LVT musí být dobře připraveno a zejména musí 

proběhnout v plné součinnosti a s podporou současných zaměstnanců LVT 

RMU. Kvestor obecně s převzetím souhlasí, ovšem s podmínkou, že fyzicky 

zůstávají lidé na RMU (a RMU následně pak neplatí nic dalšího, než co 



převezmeme s těmi osobami). Nutná dobrá a rychlá příprava a zejména pak 

neprotahované samotné převzetí. (odpovídá Regner, s podporou Veselého) 

– Ve čtvrtek – schůzka se zástupkyní Microsoftu, Regner sdělí termín, Veselý se 

zúčastní (odpovídá Regner, Veselý) 

– Půjčovna na ÚVT – zatím malý zájem z divizí (nejsou „nevyužité“ zásoby). 

Obecně problém s „nevyužitím“, spíše nabízet spolupráci a v jejím rámci i 

technické zabezpečení než jen půjčky bez přidané hodnoty (souvisí i 

s případným využitích technického vybavení sdružení CESNET). Budeme 

nabízet spolupráci a pomoc (ne materiál), zmapujeme poptávku a za rok se 

vyhodnotí. (zodpovídá Regner) 

– Rekonstrukce místnosti 550 – ve čtvrtek kontrolní den, poslední připomínky a 

harmonogram, příští týden hotovo.:-)  

– Diesel agregát – není řečeno, na jak dlouho máme mít zásobu nafty, zatím 

máme na 8 hodin. Dává se do toho speciální čistá nafta. Sháněli jsme 

dodavatele, který je schopen dojet do 6 hodin s touto naftou – Holub bude řešit 

se Šrutkem. (odpovídá Holub) 

– Kontrolní den CESEB – jde tam Pištěk a Veselý, musí ještě někdo za AV 

techniku – určí Holub. (Pištěk, Veselý, Holub) 

– Administrativní a ekonomická (logistická) podpora projektů by měla být 

řešena v rámci odpovědnosti provozně ekonomické divize. Zvažuje se 

vytvoření skupiny administrátorů (primárně v rámci ekonomického oddělení), 

liniově se bude hlídat potřeba a využití osob se znalostmi z oblasti řízení a 

správy projektů, stejně jako budoucí potřeba (v návaznosti na plánované, 

přijaté i končené projekty). 

– Kino Scala – otázka připojení na síť, buď optikou (nutná součinnost s městem, 

odhad nákladů) nebo jinými prostředky (bezdrát). Potřebný kontakt na město 

(přes kvestora), potřeba sledování plánu MU s tímto objektem. (odpovídá 

Holub, Veselý) 

– Do odpovědnosti zástupce pro strategii a služby (Veselý) bude spadat i 

průběžné sledování plánů MU (expanze, nové budovy, strategické plány a 

úvahy). Dr. Pištěk se soustředí na následné realizační a provozní úkoly. 

(odpovídá Veselý) 

– Související „starý“ problém: Rádiový kontakt Řečkovice – Ledvinka předá 

Veselému (odpovídá Ledvinka)  

 

Zapsala:      Schválil: 

Martina Novotná Buršíková   Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 

 

 


